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Vraag:
Ik kreeg berichten van een bezorgde bewoner uit de stationsbuurt van Gent Sint-Pieters. 
Bewoners klagen er over een verhoogde overlast. In de Hoplrgroep van stationsbuurt 
Zuid over toenemende diefstallen, vernielingen, drugsgebruik en graffiti. Bovendien ziet 
men meer en meer daklozen die zich in de buurt van het station vestigen. 
Graag had ik hierover volgende vragen gesteld:

• Merkt de politie een dergelijke verhoging van overlastsfenomenen in de 
stationsbuurt?

• Worden er maatregelen overwogen om deze vormen van overlast in deze buurt 
gericht aan te pakken?

Antwoord

De Politiezone Gent laat weten dat, op basis van een evaluatie van de beschikbare 
politiegegevens, er geen opmerkelijke verhoging van overlastfenomenen is waargenomen 
in de stationsbuurt Gent-Sint-Pieters. Natuurlijk als er moet opgetreden worden, dan 
gebeurt dit ook. Ik vind dit fundamenteel, dat er al jaren op continue basis aanklampend 
wordt gewerkt.
Er is hierbij gekeken naar de gemelde signalen van bewoners met betrekking tot onder 
andere diefstallen, vernielingen, druggebruik en graffiti. Belangrijk dat misdrijven steeds 



worden gemeld. Bijvoorbeeld ongewenste graffiti kan enkel maar geverbaliseerd worden 
als er een heterdaadvatting is, wat bij het aanbrengen van bijvoorbeeld tags niet altijd 
eenvoudig is. Indien de daders reeds weg zijn, kunnen burgers wel de graffiti steeds 
melden om ze te laten verwijderen.
Wat betreft de aanwezigheid van daklozen in de stationsbuurt, de politie kan geen cijfers 
aanleveren met betrekking tot daklozen, gezien dakloosheid op zichzelf geen strafbaar 
feit is, en er dus ook geen registratie is door de politie. 
Via diverse initiatieven en instanties wordt er gewerkt om overlast in en rond het station 
Gent-Sint-Pieters aan te pakken. Vanuit de Politiezone Gent is er een korpsbrede aanpak 
met verschillende betrokken diensten. Na het sluiten van het loket van de spoorwegpolitie 
is er verhoogde politieaanwezigheid. Er is een goede samenwerking met andere instanties 
waaronder de NMBS.
De Politiezone Gent laat wel weten dat de heel lage bezetting van de federale 
spoorwegpolitie tot gevolg heeft dat er met momenten zelfs niet 1 ploeg beschikbaar is 
voor Oost- Vlaanderen en West-Vlaanderen samen. Dit heeft uiteraard een belangrijke 
impact op de inzet van de lokale politie.
Ik zal, net zoals mijn Brugse collega burgemeester De fauw en zijn korpschef, een 
schrijven richten aan de bevoegde minister Verlinden om de onderbezetting van de 
spoorwegpolitie aan te kaarten. 
Ondertussen  dank ik onze lokale politie voor de verhoogde inzet in tussentijd.


